

Mission Prayer Movement: Asia

June 6, 2023

Prayer Requests for OLD Church in Japan:

1. Pray for OLD's summer school! Some university students will help the staff to share bible stories and God's love with the children and their parents. Please pray for good teamwork and for the salvation of all those who attend!
2. Pray for the different students who have been in discipleship groups. They have lots of exams this month. Pray that they will have the desire to seek God even when they are busy. Also pray that they will know their identity in Christ amid all the academic pressures.

Prayer Requests for Asia:

Bible Translations: There are 1.5 billion people who do not have the full bible in their first language. In China and Indonesia, there are more than 150 languages that need bible translation. Pray for the work that Wycliffe Bible Translators are doing in countries in Asia. Some languages include Ambonese Malay and Yamdena in Indonesia, and Isnag and the Occidental Tawbuid in Philippines. Pray for translators to overcome the various obstacles and that the local people would receive God's word enthusiastically.

Various Missions Teams: Pray for the various missions teams heading to Asia this summer. Pray for good leadership and good teamwork amongst team members, missionaries and local Christians. Pray that those on the mission trip will learn to rely on God's strength and for salvation of the people they encounter!

India: Pray for the the victims and families of the victims of the rail disaster that occurred in Odisha last Friday. Pray for healing and comfort. Pray for government officials and for the railway workers to improve safety so that accidents like these do not happen again.

宣教祈禱告運動: 亞洲

二〇二三年六月六日

為日本 OLD 教會代禱:

1. 為 OLD 教會的暑期班禱告！一些大學生將幫助同工向孩子們和他們的父母分享聖經故事和神的愛。請為良好的團隊合作和所有參加者的得救祈禱！
2. 為參加門訓小組的學生禱告。他們這個月有很多考試。禱告他們即使在忙碌的時候也有尋求神的渴望。也祈禱他們在學業壓力中仍知道自己在基督裡的身份。

為亞洲代禱:

聖經翻譯：有 15 億人沒有完整的母語聖經。在中國和印尼，有 150 多種語言需要聖經翻譯。為威克里夫聖經譯者在亞洲國家所做的工作禱告。一些語言包括印尼的安汶馬來語和 Yamdena，以及菲律賓的 Isnag 和 Occidental Tawbuid。祈求翻譯人員能克服重重障礙，而當地人也能熱情地接受神的話。

各宣教團隊：為今年夏天前往亞洲的各宣教團隊禱告。為團隊成員、宣教士和當地基督徒之間良好的領導和良好的團隊合作禱告。祈求短宣隊會依靠神的力量來拯救他們所遇到的人！

印度：為上週五發生在奧里薩邦的鐵路災難中的遇難者和遇難者家屬祈禱。祈求醫治和安慰。為政府官員和鐵路工人提高安全性禱告，禱求這樣類似的事故不會再次發生。